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Oświadczenie skierowane do ministra finansów Mateusza Szczurka 

Szanowny Panie Ministrze! 

5 lutego bieżącego roku Sąd Rejonowy dla m.st. Warszawy postanowił ogłosić upadłość Spółdzielczej 

Kasy Oszczędnościowej w Wołominie z możliwością zawarcia układu. Członkowie SKOK Wołomin otrzy-

mali zwrot depozytów do wysokości kwoty gwarantowanej z Bankowego Funduszu Gwarancyjnego, to jest 

do 100 tysięcy euro. Okazało się jednak, że jest duża grupa osób, siedemset osiemdziesiąt jeden, które 

w SKOK Wołomin posiadały depozyty powyżej kwoty gwarantowanej. W chwili obecnej osoby te znajdują 

się w bardzo trudnej sytuacji, gdyż w ich mniemaniu żadna instytucja nie chce podjąć działań, dzięki którym 

mogłyby one odzyskać utracone pieniądze.  

Proszę o informację, czy znana jest Panu Ministrowi sytuacja osób posiadających w SKOK Wołomin de-

pozyty powyżej 100 tysięcy euro. Czy widzi Pan możliwość udzielenia tym ludziom pomocy w odzyskaniu 

przez nich utraconych na chwilę obecną pieniędzy?  

Czy są działania, które Ministerstwo Finansów może podjąć w tym zakresie? Jeżeli tak, to jakie i czy MF 

skorzysta ze swoich uprawnień, aby pomóc poszkodowanym? 

Z poważaniem 

Maria Koc 

 




